
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 
DIA 11 DE GENER DE 2002 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 11 de gener de 2002, a les 10 del vespre, es reuneix a la 
Sala de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents 
d’Alcaldes Srs. JOSEP  ANDREU DOMINGO, GUILLEM JANÉ PUJOL, JOSEP 
MARIA COMBALIA PRATS, FRANCESC BENET RIBÉ i els Regidors Sra. 
NÚRIA PELAY BARGALLÓ, SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, SR. XAVIER 
MARTÍ ESPLUGAS, SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, SR. JOSEP MARIA 
CAMPDEPADRÓS SANS, SR. JUAN MOLINA DÍAZ, SRA. MONTSERRAT 
FARRIOL MOIX I SR. JOAN VENDRELL VILA,  i assistits pel Secretari de la 
Corporació Sr. JOAN ANTON FONT MONCLÚS, que certifica. 
 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
Pren la paraula el Sr. Borràs manifestant, en relació a l’acta del ple del passat 19 de 
desembre, que en torn de precs i preguntes va manifestar expressament el seu agraïment 
al Sr. Josep Maria Campdepadrós i la Sra. Montserrat Farriol per les tasques de 
voluntariat realitzades en motiu de les darreres nevades, ajudant a socórrer la gent que 
va quedar atrapada. 
  
Amb aquest apreciació i modificació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió 
ordinària del passat 19 de desembre 
 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions d ela Comissió de Govern, sense cap més incidència 
 
 
QUART PUNT: APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ PLA GENERAL  A 
LA PARTIDA COLLET 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:  
 

 
Vista  la  nova proposta de modificació puntual del Pla General de modificació de sector 
a la Partida del Collet, entre la ctra. d’Artesa de Segre i l’autopista A2, PP 22 



 
Vistos els articles  130 del Reglament de Planejament,  22.2.c i 47.3 de la llei 7/1985, 
 de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim  Local   i legislació  concordant. 
 
Vist l’informe emès pel Secretari  de  l'Ajuntament, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar la nova proposta  modificació puntual del  Pla general de 
Montblanc descrita en antecedents. 
 
SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis 
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la 
província. 
 
TERCER: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats. 
 
QUART: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació. 
 
 
CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PLA 
GENERAL SECTOR PP 11  
 
S’aprova per unanimitat el dictamen de la comissió informativa d’acció municipal, 
adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que el Ple d'aquest Ajuntament, en la seva sessió del dia 9 de març de 2001, va 
aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general, Sector PP 11. L'anunci de 
l'aprovació inicial es publica en el Punt  Diari de 28 de març, i en el B.O.P. núm. 76, de 
2 d’abril, sense que s’hagin presentat al·legacions. 
 
Atès que per part de  l’Institut Català del Sòl s’ha aportat la documentació necessària en 
compliment de l’informe emès per l’Agència Catalana de l’Aigua 
 
Vistos els articles 59  en  relació amb l’art.  75  del  Decret legislatiu 1/1990, pel qual 
s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, 123 i ss. 
i 161  del Reglament de Planejament, 21.1.j, c i 47.3 de la llei 7/1985,  de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases de Règim .   
 
Vist  l'informe  emès per   la Secretaria d'aquest Ajuntament i per l’Arquitecte 
Municipal, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla General d'Ordenació 
urbana de  Montblanc, Sector PP 11. 
 
SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva. 
 



 
SISÈ PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL PLA PARCIAL  SECTOR PP 11 
 
S’aprova per unanimitat el dictamen de la comissió informativa d’acció municipal, 
adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que el Ple de l’Ajuntament, en la seva sessió del passat 9 de març de 2001, va 
aprovar inicialment el Pla Parcial número 11. L’aprovació inicial es publica en el Punt 
Diari de 28 de març, i en el B.O.P. núm. 76, de 2 d’abril, sense que s’hagin presentat 
al·legacions. 
 
Atès que l’Institut Català del Sòl ha acreditat el compliment dels condicionants dels 
informes obrants a l’expedient. 
 
Atès que es considera encertada la proposta de l’Institut Català del Sòl de mantenir 
l’amplada del vial paral·lel a la zona verda en 8 metres. 
 
Vistos els Arts.  25,  41,  57, 60 i 62 del  Decret  Legislatiu Català 1/1990, arts. 43 i ss., 
130 i 136 i ss. del Reglament de Planejament,  art.  22.2.c de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local, i legislació concordant. 
 
Vist  l'informe  emès per   la Secretaria d'aquest Ajuntament i per l’Arquitecte 
Municipal, s’acorda:  
 
PRIMER: Aprovar provisionalment el Pla Parcial Sector número 11. 
 
SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva. 
 
 
SETÈ PUNT: APROVACIÓ TEXT REFÓS ORDENANCES FISCALS  
 
Intervé el Sr. Huguet manifestant que han de votar en contra, ja que en el seu moment 
també van votar contra les ordenances fiscals. Manifesta que continuen certes 
confusions, i fins i tot, alguna il·legalitat.  
 
Contesta el Sr. Jané que s’hauria d’especificar el que es diu de la possible il·legalitat, 
per corregir-la si és el cas. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per 8 vots a favor dels regidors dels grups 
municipals de CiU i ERC, i 5 vots en contra dels regidors del grup municipal d’ApM, 
adoptant-se el següent acord:  
 
El Ple de l’Ajuntament de Montblanc, en la seva sessió del dia 30 de juliol de 1999 va 
aprovar el text refós de les ordenances fiscals vigents en aquells moments. Des 
d’aquella data fins avui dia s’han produït múltiples modificacions que poden comportar 



una certa confusió si no s’introdueixen en un sol text que les incorpori. També s’ha de 
tenir en compte que moltes de les quantitats estaven expressades en pessetes, i s’ha de 
procedir a la seva conversió a euros, seguint la normativa europea d’aquella. 
 
Per tots aquests motius, s’ha procedit a la redacció d’aquest text refós, que no fa altra 
cosa que incorporar les últimes modificacions, practicar la conversió en euros sense 
efectuar cap variació dels imports vigents,  i adaptar les ordenances a la normativa en 
vigor, suprimint aquells articles que ja havien quedat derogats per les modificacions 
sofertes per la mateixa Llei 39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals. També s’ha 
aprofitat per incorporar els nous preus públics aprovats. 
 
Per tot això, s’acorda: 
 
Aprovar el text refós de les ordenances fiscals i de preus públics vigents a l’Ajuntament 
de Montblanc a 1 de gener de 2002. 
 
 
VUITÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Andreu, per llegir un escrit de renúncia a les delegacions 
efectuades a favor seu de les atribucions d’alcaldia referents a  llicències d’obres i 
llicències i permisos ambientals, per qüestions eminentment polítiques. 
 
Tot seguit intervé el Sr. Huguet manifestant el seu malestar pel retràs en la convocatòria 
a actes oficials d’aquestes festes, o fins i tot per la falta de convocatòria. 
Continua el Sr. Huguet fent referència al padró complementari d’escombaries aprovat fa 
poc,  i que no es va tenir en compte a l’aprovar l’ordenança fiscal. També fa referència a 
que al Consell Comarcal el Sr. Alcalde es va defensar de les acusacions d’altres alcaldes 
dient que l’actuació de l’Ajuntament de Montblanc ho havia sigut pel pacte amb ERC.  
 
Contesta el Sr. Alcalde negant-ho. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet manifestant que pel que fa a la brossa, cara a l’exterior 
es dóna molt mala imatge, i que no es pot acusar a ERC, demanant no donar més 
aquesta mala imatge ni de Montblanc ni del pacte ERC CiU. 
 
Continua el Sr. Huguet manifestant que a la premsa ha llegit que l’aigua de l’Ebre va a 
la indústria, i ara, això no és així, ja que va a la xarxa general. Afirmar una altra cosa 
com excusa a la salubritat de l’aigua, és una mentida. 
 
Continua el Sr. Huguet manifestant que a la premsa es diu que s’han parat les obres al 
TGV, preguntant si ens pagaran la taxa de camins. Finalment el Sr. Huguet pregunta 
com està la urbanització del PP 4. 
 
Contesta el Sr. Alcalde, en relació a les queixes pel retràs en convocatòries, que s’ha 
notificat quan s’ha pogut, i que en alguns casos, ha estat motivat pels organitzadors. 



 
Pel que fa a les seves afirmacions al Consell Comarcal, el Sr. Alcalde manifesta que en 
cap moment va nomenar partits polítics. El que va dir es que va complir amb un pacte, 
que ara ja  s’ha acabat (fent referència a l’abocador de la Guàrdia). 
 
En relació a la nau del TGV, manifesta que abans d’aturar les obres, es va intentar 
negociar amb l’empresa que presentés l’oportú projecte. 
 
En relació a l’aigua, el Sr. Alcalde manifesta que el servei d’aigües va dir que no es 
barreja ni un 5 % d’aigua de l’Ebre. S’ha fet l’analítica, i l’aigua és correcte. El que va 
dir a la premsa és que es barrejava molt poca aigua de l’Ebre. 
 
Tot seguit intervé el Sr. Josep Andreu, manifestant, en relació a les obres d’urbanització 
del PP 4 que s’estan acabant de fer compromisos d’adquisició de finques, i suposa que 
aquest mes es podrà desencallar. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet preguntant que es pensa fer amb les al·legacions 
presentades per les liquidacions d’escombraries de Rojals.  
 
Tot seguit intervé el Sr. Alcalde demanant al Sr. Huguet que li digui quin pla 
d’emergència hi ha a l’Ajuntament, ja que només hi ha l’INFOCAT. No troba correcte 
que es faci un pla d’emergència i aquest no estigui a l’Ajuntament. 
 
Intervé el Sr. Huguet manifestant que l’INFOCAT també diu que és per casos 
excepcionals. Intervé el Sr. Molina manifestant que no creu que el pla de protecció civil 
estigui aprovat. Hi ha d’haver un projecte als arxius municipals, i que no ho va poder 
explicar ja que encara espera resposta al seu oferiment de traspàs d’informació. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart de dotze del vespre, i 
per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que 
signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  3 folis números 311719 -B               
a 311721 -B,  ambdós inclosos. 
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